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Vragen van het lid Depla (PvdA) aan
de staatssecretaris van Onderwijs,
Cultuur en Wetenschap, mw. Van
Bijsterveldt-Vliegenthart, over zeer
zwakke mbo-scholen. (Ingezonden
3 februari 2010)

1
De onderwijsinspectie heeft een lijst
gepubliceerd van zwakke en zeer
zwakke mbo-opleidingen, is het waar
dat deze lijst nog niet compleet is en
dat de komende maanden nog meer
mbo-opleidingen door de inspectie
op de lijst van (zeer) zwakke scholen
gezet kunnen worden?

2
Een aantal mbo-opleidingen op de
lijst van (zeer) zwakke opleidingen
zijn in 2007 ook als zeer zwak
beoordeeld. Hoeveel jaar mag een
opleiding (zeer) zwak zijn voordat
deze wordt gesloten en hoe vaak is
dat al gebeurd?

3
Is het waar dat rapporten ouder dan
15 maanden worden verwijderd,
omdat dan niet zeker is dat het
rapport de actuele situatie weergeeft?
Betekent dit dat een opleiding nog
steeds zeer zwak kan zijn en toch van
de lijst zeer zwakke scholen kan zijn
gehaald?

4
Om welke reden worden (zeer)
zwakke opleidingen niet ieder jaar
beoordeeld door de

onderwijsinspectie? Deelt u de
mening dat er juist bij (zeer) zwakke
scholen binnen een jaar opnieuw
onderzoek moet worden gedaan om
te meten wat de vooruitgang is?

5
Aangezien uit de verslagen van de
onderwijsinspectie blijkt dat de
minister de instelling een
waarschuwing kan geven, heeft u dit
bij deze opleidingen gedaan? Zo niet,
waarom niet en wat zijn de
overwegingen om dit niet te doen?

6
Krijgen de opleidingsinstituten die
meerdere zwakke opleidingen hebben
extra aandacht van de
onderwijsinspectie, evenals hun
bestuurders?

7
Kent u de klachten over de ROC’s die
de studenten in Amsterdam
Slotervaart hebben neergelegd
hebben bij het stadsdeel? Kent u de
klachten dat er sprake is van een
grote hoeveelheid lesuitval? Zijn er
leerlingen die al anderhalf jaar geen
les krijgen in Nederlands of Engels?
Deelt u de mening dat dit
onacceptabel is, zeker gezien de
inspanning die wordt geleverd om
jongeren uit overlastsituaties te halen
en een opleiding te laten volgen?

8
Als studenten die school verzuimen
een boete kunnen krijgen, wat is dan
de sanctie voor ROC’s die langere tijd
bepaalde lessen niet verzorgen?

9
Is er onderzoek verricht naar de
oorzaken van slecht presterende
mbo-opleidingen? Is er een verband
met een te grote uitval van lessen en
met de toename van het inzetten van
instructeurs in plaats van docenten?

10
Is er een verband tussen de kwaliteit
van de mbo-instellingen en de
hoeveelheid onderwijstijd die in de
bedrijven of op school wordt
doorgebracht?

11
Bent u op de hoogte van het feit dat
de manager van het zeer zwakke
Mediacollege van het ROC van
Amsterdam stelt1 dat zijn opleiding
niet zeer zwak is, maar dat de
inspectie nog niet goed ingericht is
op het onderwijs waar weinig
klassikaal les wordt gegeven? Wat
vindt u van deze opmerking? Is hier
sprake van de spookrijder die klaagt
dat er zoveel spookrijders op de weg
zitten?

12
Kunt u toezeggen dat de
onderwijskwaliteit op de
mbo-instellingen die nu zeer zwak zijn
volgend jaar weer goed is?

13
Wanneer worden de resultaten
openbaar van studieopbrengsten en
resultaten, tevredenheid docenten,
tevredenheid studenten en
tevredenheid regionale werkgever
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van alle mbo-opleidingen, ook van
degene die niet zeer zwak zijn?

1 Algemeen Dagblad, 2 februari 2010.
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